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Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsen beretning 

3. Det reviderede regentskab forelægges til godkendesen 

4. Behandling af indkommende forslag 

5. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

6. Valg af to suppleanter 

7. Valg af registreret/statsautoriseret revisor 

8. Eventuelt 
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Referat 

Til stede: Alle fra bestyrelsen(6) og 16 gæster, 24 i alt. 

 

1. 

Bjarne Kristensen blev forslået som dirigent, Bjarne Kristensen blev valgt. 

Indkaldelse i Årup Folkeblad den 3. februar, dermed rettidig indkaldelse.  

 

Ebbe Knudsen ytrede sin utilfredshed omkring at dagsorden i folkebladet ikke indeholder dagsoden, men 

ordlyden siger dagsorden jf. vedtægterne.  

 

- Dagsorden skal med i næste års annonce, inkl. hvor mange der skal vælges igen? 

 

 

Svend-Erik og Mogens blev valgt som stemmetællere, i tilfælde at afstemning ved valg til bestyrelsen og 

suppleanter. 

  

2. 

Børge Bøgelund præsenterede bestyrelsens beretning, se endvidere bilag 1. 

Prisstigning på 1,25 kr./m
3
 vand for 2015 

Ældste del af vandværket fra 1965, den nye del er fra 1979. 

 

 

Ebbe Knudsen spurgte ind til forløbet omkring Flemmings eksklusion. 

Poul Erik Gejel uddybet med hans syn på sagen. 

 

Steven spurgte til udbetaling i forhold til bestyrelsen, Børge uddybede at det skal tre til at udbetale (formand, 

næsteformand, kassereren) 

 

Bestyrelsens beretning bliver lagt på hjemmesiden efter generalforsamlingen. 

 

3. 

Regnskab var udleveret til alle mødedeltagere. Flemming gennemgik regnskabet. 

Baker Tilly har været revisorer igen i år, dette er anden gang at de har gjort dette. Tidligere var det Knud 

Dyssemark der stod for dette, han overdrog vandværket som kunde, efter han gik på pension. 

 

Cirka 50.000 kr., i besparelse på el regningen, da der ikke pumpes så meget vand op, pga. minimering af tab 

i ledningsnettet. 

 

Flemming gennemgik de større udgifter der har været ved vedligehold af vandværket.  

 

Større udgifter ved vedligeholdelses af ledningsnettet, der forventes ikke de samme udgifter i år, men det vil 

altid være udgifter for at holde vandspildet nede. 

 

Udgift til den sidste etape af udskiftninger af målere til elektroniske målere.   
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Budget med overskud på 329.000 kr., for 2015, men det er også en liste med udgifter til modernisering og 

renovering. 

 

Ole Rasmussen spurgte til hvorfor vandmålerne bliver afskrevet på et år, Flemming uddybet at det har været 

praksis at gøre dette, også de andre år, i stedet for at dele afskrivningen over flere år. Ebbe Knudsen 

spurgte ind til det samme. Bestyrelsen tager denne kritik til efterretning.  

 

Poul Erik Gejel spurgte ind til indskuddet for nye privat forbrugere og erhvervs forbrugere, Flemming oplyste 

at indskuddet er steget fra 16.000 kr. til 20.000 kr. 

 

Flemming oplyste at indskud for erhvervsejendomme stadig er 4,50 kr./m
2   

jord. 

 

Regnskabet blev godkendt. 

 

Hele regnskabet bliver lagt på hjemmesiden 

 

Der skal huskes at tilføjes side nummer til næste års regnskab 

 

4. 

Ingen indkommende forslag 

 

5. 

I alt tre bestyrelsesmedlemmer på valg. 

Følgende tre ønsker at stille op. 

 

Peter Bak Christensen 

Thomas H. Olesen 

John Jakobsen 

 

Da det ikke var flere der ønskede at stille op, blev alle tre valgt. 

 

6. 

To suppleanter var på valg. 

Flemming oplyste at han havde en fuldmagt fra Henning Jensen 

Arne Rasmussen vil også gerne stille op. 

Da det ikke var andre der stillede op, er de to valgt. 

 

1. suppleant Henning Jensen 

2. suppleant Arne Rasmussen  

 

7. 

Bestyrelsen forslår genvalg til Baker Tilly 

.Revisoren blev genvalgt.  
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8. 

Børge overrakte en kurv til Erik, for 25. år jubilæum i bestyrelsen. 

 

Hans Lohmann Rasmussen spurgte om det var planer om yderligere prisstigninger, Flemming og Børge 

uddybet at det ikke var planer om yderlige prisstigninger, men også svært at sige om det kan komme pris 

nedsætninger, bl.a. pga. kommende øget krav fra myndighederne 

.    

Torben Kristensen spurgte om budget for det kommende år, det blev kort fremlagt under kassererens 

beretning, bestyrelsen vil tage stilling til om buget for 2015 skal lægges på hjemmesiden.   

 

 

 

 

____________  ________________  ________________ 

Børge Bøgelund  Heidi Rossander  Flemming Bøgelund

  

 

________________  ________________  ________________ 

Erik Lindegaard  John Jakobsen  Thomas H. Olesen 

 

 

________________ 

Dirigent ved generalforsamlingen 

Bjarne Kristensen 
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Bilag 1: Bestyrelsens beretning 
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